

Date: 9 Oct. 2013

التاريخ : 9 أكتوبر 2013

Mrs. Maryem Bute AlSuwaidi
Executive Vice President
Securities & commodities Authority

سعادة/ مريم بطي السويدي المحترمة
نائب الرئيس التنفيذي
هيئة الأوراق المالية والسلع

Mr. Saif Sayeh Al Mansouri
Head of Listed companies Department
Abu Dhabi Securities Exchange

سعادة / سيف صياح المنصوري المحترم
رئيس إدارة إدراج الشركات
سوق أبوظبي للأوراق المالية

Result of Board Of Directors Meeting

نتائج إجتماع مجلس الادارة

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد ،،

Kindly note that the board of Directors meeting has been held on Tuesday on 8 oct. 2013 and they decided the following:

يرجى التفضل بالعلم بأنه تم عقد اجتماع مجلس الادارة يوم الثلاثاء بتاريخ 2013/10/8 وقد تم تقرير الاتي:

- 1)A- Extend the due date to pay the reminder of the nominal value of the unpaid shares which is (58) fifty eight fills per share to one month to date 8/11/2013 without Calculating the costs and interest rate of delay.
- B- If a shareholder fails to pay the amount (58) fils per share then will be Calculating the costs and interest rate of delay at 2% monthly.
- C- unpaid shares by the shareholders will be frozen in the market and it shall be lifted when the shareholder pay the due amount.
- D- The company can sell the unpaid full nominal value shares from date 8/12/2013

- 1) أ- تمديد مهلة سداد الباقي من القيمة الاسمية لكل سهم قيمته الاسمية غير مدفوعة بالكامل والبالغة (58) ثمانية وخمسين فلس لكل سهم لمدة شهر وذلك الى تاريخ 2013/11/8 بدون احتساب مصاريف وفوائد تأخير.
- ب- إذا تخلف المساهم عن سداد مبلغ (58) فلس لكل سهم سيحتسب مصاريف وفوائد تأخير بمقدار 2 % شهريا.
- ج- يتم تجميد الأسهم غير المسددة قيمتها الاسمية بالكامل ويتم فك التجميد حين التسديد.
- د- للشركة أن تبيع الأسهم غير المسددة بالكامل اعتبارا من 2013/12/8

- 2) Seen the percentage of shares paid wich amounted to 85 %

- 2) تم الاطلاع على النسبة المسددة من الاسهم والتي وصلت لنسبة 85%

3) Approved the suggestion of paying dividend to be on a quarterly basis and to process it after Modify the Memorandum of Association and EGM approve it.

3) الموافقة على مقترح توزيع الأرباح بشكل ربع سنوي والعمل به بعد تعديل النظام الأساسي للشركة وإقراره من الجمعية العمومية الغير عادية.

Best regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،



العضو المنتدب

جمال حمد الصغير